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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 583/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Σφράγιση καταστήματος υγειονομικού 
ενδιαφέροντος του Χρήστου Τασιόπουλου, 
που λειτουργεί χωρίς άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας. 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 22-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του αρθ. 24  του Π.Δ. 410/95 
(Δ.Κ.Κ.) η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων των καταστημάτων 
και επιχειρήσεων , οι όροι των οποίων καθορίζονται από υγειονομικές διατάξεις, 
ανήκει στην αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης  με τις διατάξεις της παρ. 9 του αρθ. 6  της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας, κλείονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομικά Αρχή, οι δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 
2520/40. 
 Σύμφωνα τέλος  με την παρ. 2  του αρθ. 25  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) " οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 περί όρων λειτουργίας κατ/των πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως  όπως τροποποιήθηκε- 
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Όπου στο ανώτερο 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης αδειών  ή 
σφράγισης των καταστημάτων αναφέρεται "Αστυνομική Αρχή" ή Αστυνομικός 
Διευθυντής ή αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, 
νοείται το οικείο Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το 
αργότερο σε τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες 
προϋποθέσεις ". 
 Με το αρ. 1020/16670/1-β/19-11-99 έγγραφο του, το Αστυν. Τμήμα Βέροιας 
μας γνωρίζει ότι την 19-11-99, διαπιστώθηκε ότι το κατάστημα Κέντρο Διασκέδασης 
στην Βέροια και επί της οδού Ιεραρχών αρ. 7 με υπεύθυνο τον Τασιόπουλο Χρήστο 
λειτουργεί χωρίς την από το νόμο προβλεπόμενη άδεια. 
 Με το αρ. πρωτ. 24991./22-11-99 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο 
παραπάνω να καταθέσει δικαιολογητικά για τη χορήγηση της άδειας και να διακόψει 
αμέσως την λειτουργία του καταστήματός του. 
 Σύμφωνα με τις πιο πάνω διατάξεις η υποβολή των προβλεπόμενων 
δικαιολογητικών για την απόκτηση της άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος δεν αναστέλλει την σφράγιση του καταστήματος. 
  Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν' 
αποφασίσει  για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω καταστήματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Πρόεδρος: Υπάρχει εκπρόσωπος; 
 Αδάμου Δ. εκπρόσωπος κατ/ρχη:  Θα ήθελα να καταθέσω 3 στοιχεία που θα 
παρακαλούσαμε να τα συνεκτιμήσετε στην απόφασή σας. 

1) Ο όροφος του συγκεκριμένου κτιρίου λειτουργούσε σαν κατ/μα με την 
ίδια χρήση. 

2) Ο πελάτης μου πριν μια βδομάδα, πήγε να καταθέσει φάκελο στον Δήμο 
αλλά έλειπε το πιστοποιητικό πυροπροστασίας. Δημιουργείται η απορία 
πως το παλιό κατ/μα είχε άδεια πυροπροστασίας κι εμείς δεν είχαμε.  

Βγήκε μια καινούρια πυροσβεστική διάταξη το 1998, που προβλέπει τη 
δυνατότητα αποκλίσεων για κτίρια προϋφιστάμενα του 1981 κι εφόσον δεν έχουν τη 
δυνατότητα , να συμμορφωθούν πλήρως των ισχυουσών πυροσβεστικών διατάξεων. 
Μπήκαμε σ' αυτή τη διαδικασία, πήγαμε σε Πρωτοβάθμια Επιτροπή Αξιωματικών 
της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας και αποδέχθηκαν τις αποκλίσεις που ζητήσαμε. 



Αύριο θα καταθέσουμε αίτηση για τη χορήγηση πιστοποιητικού 
πυροπροστασίας. Πιστεύω ότι μέχρι την Παρασκευή θα πάρουμε το πιστοποιητικό 
πυροπροστασίας. 

3) Ο κ. Τασιόπουλος θα λειτουργήσει πολύ καλύτερα το κατ/μα αν δεν έχει 
προβλήματα με τους περίοικους και αυτή τη στιγμή συντελεί μια πλήρη 
και αποτελεσματική ηχομόνωση η οποία υπερβαίνει τα 10.000.000 δρχ. 

Με βάση αυτή ζητάμε αναβολή μέχρι το επόμενο συμβούλιο για να κατατεθεί 
πλήρης ο φάκελος στο Δήμο. 
  Πρόεδρος: Υπάρχουν τοποθετήσεις; 

  Σιδηρόπουλος: Είναι γνωστές οι θέσεις και οι απόψεις μου , πάνω σ' αυτά τα 
θέματα. Συχνά – πυκνά  έρχονται εδώ θέματα σφράγισης ή μη κατ/των υγ/κου 
ενδιαφέροντος, που αφορούν την Κοντογεωργάκη και την Κυριώτισσα. 
 Αυτό σημαίνει ότι πολλά σάπια πράγματα συμβαίνουν στον τομέα αυτόν. 
Αυτά όλα δεν τιμούν τη δημοτική αρχή αλλά είναι κι άλλοι συνυπεύθυνοι. 
 Νομίζω ότι κάποια στιγμή θα ' πρεπε κάποιο αρμόδιοι παράγοντες να 
καθίσουν και να συζητήσουν απ' την αρχή αυτά τα θέματα. 
 Η άποψη μου είναι ότι πρέπει να σφραγιστεί το κατάστημα. 
 Πουλασουχίδης: Είπαμε ότι κάποια στιγμή αυτό το σύστημα θα πρέπει να 
σταματήσει. Οφείλουν όλοι οι επιχειρηματίες πριν προχωρήσουν στη λειτουργία 
τέτοιων καταστημάτων να έχουν εξασφαλίσει την απαιτούμενη άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας. 
 Ο νόμος δεν δίνει καμία άλλη δυνατότητα στο Δ.Σ. Η λύση είναι μία, η 
σφράγιση του κατ/τος που λειτουργεί χωρίς άδεια. 
 Γκαβαϊσές:  Θα μπορούσε στη συγκεκριμένη περίπτωση να υπάρξει 
παρέκκλιση, απ' αυτή τη γραμμή που ακολουθούμε τους τελευταίους μήνες, μόνο για 
τους λόγους που μας ανέφερε ο κ. Αδάμου. 
 Αυτή  τη στιγμή το κατ/μα επανασκευάζεται,  δεν λειτουργεί. Σήμερα που 
πέρασα είδα ότι έχουν βγάλει όλη τη στέγη. 
 Δήμαρχος: Στις αρχές της θητείας του παρόντος Δ.Σ., η υπηρεσία δέχθηκε μια 
επίθεση από αρκετούς Δ.Σ., σε σχέση με τα κατ/τα που λειτουργούσαν χωρίς τη 
νόμιμη άδεια ιδρύσεως και λειτουργίας. Τότε σας εξήγησα ότι η υπηρεσία δεν κάνει 
καμία εξαίρεση σε κανέναν. Με πρόταση τότε του κ. Αγαθαγγελίδη είπαμε ότι 
τελευταία φορά    αναβάλουμε και ότι από εδώ και πέρα δεν αναβάλλεται καμία 
σφράγιση. Έτσι πήγαμε μέχρι σήμερα. Εάν είναι ο φάκελος έτοιμος την Παρασκευή, 
δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα. Σε όσες περιπτώσεις ήρθαν εδώ η θέση του Δ.Σ. ήταν 
μία. Αν κάνουμε ότι την αλλάζουμε, αύριο εσείς θα υφίστασθε πίεση από 
οποιονδήποτε επιχειρηματία.  
 Από τη στιγμή που ο φάκελος θα είναι έτοιμος στο χρονοδιάγραμμα που έχει 
εξαγγείλει ο κ. Αδάμος, θα δοθεί άδεια από την Δ.Ε., αν υπάρχουν οι νόμιμες 
προϋποθέσεις. 
 Αδάμου: Εμείς θα υποβάλλουμε τον φάκελο. Όσον αφορά το Υγειονομικό, 
εκεί πηγαίνει με διαβιβαστικό από τον Δήμο. Εκεί υπάρχει ο κίνδυνος να χαθούν 
κάποιες μέρες, οι οποίες δεν θα είναι εξαιτίας μας. 
 Δήμαρχος: Όταν το Υγειονομικό ξέρει ότι εκκρεμεί απόφαση σφράγισης, 
κινείται πολύ γρήγορα. Σαν τη δική σας περίπτωση έχουμε αποφασίσει κι άλλες, η 
μία μόνο σφραγίστηκε. 
 Αδάμου: Ανακόπτει η υποβολή πλήρους φακέλου, τη διαδικασία της 
σφράγισης; 
 Δήμαρχος:  Προφανώς  
 



 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν 2 προτάσεις. 
 Υπέρ της πρότασης του κ. Γκαβαϊσέ, ποιοι ψηφίζουν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Μ. Γαβρίδης, Κ. Γκαβαϊσές. 
 Πρόεδρος: Υπέρ της σφράγισης, ποιοι ψηφίζουν; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 24 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, 
Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Γ. Ουρσουζίδης, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. 
Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. 
Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής.  
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου.   
2.- Το αρ. 1020/16670/1-β/19-11-99 έγγραφο του Αστυνομικού τμήματος Βέροιας, με 
το οποίο διαπιστώθηκε η λειτουργία του πιο πάνω καταστήματος χωρίς την 
απαιτούμενη άδεια. 
3.- Το με αριθ. πρωτ. 24991/22-11-99 έγγραφο του Δήμου Βέροιας με το οποίο 
ζητήθηκε από τον ενδιαφερόμενο να προσκομίσει τα απαιτούμενα για τη χορήγηση 
άδειας δικαιολογητικά, καθώς και το γεγονός ότι αυτά δεν προσκομίστηκαν. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 25 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Εγκρίνει τη σφράγιση του καταστήματος «Κέντρο διασκέδασης» του 
Χρήστου Τασιόπουλου, που λειτουργεί χωρίς άδεια ίδρυσης και λειτουργίας. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   583 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια       30-12-1999 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
             
 


